
Protokół Nr XXVI/09 

z sesji Rady Gminy 
odbytej dnia 27 marca 2009 r. 

w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 otworzył obrady XXVI sesji rady
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 15 radnych ,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób, stanowiło quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał . 
W  obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  SzarŜanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy
Makowski ,Sekretarz Gminy Danuta śygadło , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz sołtysi .
Z gości zaproszonych w obradach sesji uczestniczył Pan Konrad Cybulski – Zastępca Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Protokół Nr XXV/09 z sesji  Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 27 lutego 2009 r. został
przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Porządek obrad XXVI sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński przedstawiał się następująco :

1. Sprawy regulaminowe:
- otwarcie obrad XXVI sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXV/09   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w
  dniu 27 lutego 2009 r.  
2.Interpelacje radnych 
3.Stan bezrobocia na terenie gminy 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
4.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego przez   
   Europejski Fundusz Społeczny 
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wysokości i zasad przyznawania   
  dodatków do wynagrodzenia zasadniczego , wynagrodzeń za godzin               
  ponadwymiarowe i  godziny doraźnych zastępstw , wysokości minimalnych stawek
  wynagrodzenia zasadniczego niektórych nauczycieli oraz nagród dla nauczycieli  
  zatrudnionych w szkołach prowadzonych   przez Gminę Stargard Szczeciński . 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 
  nauczycieli zatrudnionych w jednostkach  oświatowych prowadzonych przez Gminę 
  Stargard Szczeciński  
7.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na 
   okres dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia  zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu  
   na dzierŜawę  
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. oraz zmiany limitów 
  wydatków na wieloletnie programy  inwestycyjne 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
   wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
10.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów 
     komunalnych z terenu gminy 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
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11.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2008
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
12.Analiza przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2008 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
13.Analiza wykorzystania  środków finansowych przez Rady Sołeckie za rok 2008
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
14.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
15.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie 
     międzysesyjnym
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych
17.Wolne wnioski i zapytania
18.Sprawy róŜne
19.Ustalenie terminu następnej sesji
20.Zamknięcie obrad  sesji

Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone. 
Ad.3
Pan Konrad Cybulski jako Z-ca  Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie
Szczecińskim omówił informację o stanie bezrobocia na terenie Gminy Stargard
Szczeciński w okresie styczeń - grudzień 2008 r. 
W trakcie dyskusji radni zadawali pytania na które odpowiedzi udzielał Pan Konrad
Cybulski .
Dyskutowano o tym ,Ŝe największą grupę bezrobotnych stanowią ludzie młodzi , mniej
wykształceni i działania powinny być kierowane do tych ludzi i tak potwierdził to  Pan
Konrad Cybuski , iŜ  wiele działań kierowanych jest do ludzi  młodych , kolejno
odpowiadając na pytanie  w sprawie kontroli staŜysty i firmy w której ten staŜ jest
odbywany z moŜliwością zatrudnienia-   dyrektor wyjaśnił ,Ŝe nie ma takiej moŜliwości
bo róŜni są pracodawcy jak równieŜ staŜyści,  z 1200 absolwentów zatrudnienie  znalazło
około 30 %  i w tych przypadkach  jest tylko dobra wola pracodawcy czy zatrudni .
Rozmawiano  równieŜ o doradcach zawodowych w gimnazjach i tutaj gmina jako organ
prowadząc powinna zatrudnić takiego doradcę i na końcu dyskutowano o szkoleniach
indywidualnych np. na prawo jazdy , czy jest prowadzona  weryfikacja osób
zgłaszających się . 
Komisja Socjalno - Porządkowa i Oświaty po szczegółowym zapoznaniu się z
informacja na posiedzeniu komisji w dniu 24 marca 2009 r., przyjęła informację o stanie
bezrobocia na terenie gminy . 
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XXVI/205/09 w sprawie zatwierdzenia projektu
współfinansowanego  przez Europejski Fundusz Społeczny 
Przewodniczący odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami
„ za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXVI /205/09 ,
która stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XXVI/206/09 w sprawie zmiany regulaminu wysokości i zasad
przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego , wynagrodzeń za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , wysokości minimalnych stawek
wynagrodzenia zasadniczego niektórych nauczycieli oraz nagród dla nauczycieli
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński
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Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami
„za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXVI/206/09 ,
która stanowi załącznik nr 4 do protokołu .
Ad.6 
Podjęcie  uchwały  Nr  XXVI/207/09  w  sprawie  zmiany  kryteriów  i  trybu
przyznawania nagród  dla nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami
„za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXVI/207/09 ,
która stanowi załącznik nr 5 do protokołu .
Ad.7
Podjęcia uchwały Nr XXVI/208/09  w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy
dzierŜawy na okres dłuŜszy ni 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargu na dzierŜawę 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami
„za” , „ przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXVI/208/09 ,
która stanowi załącznik nr 6 do protokołu .
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr XXVI/209/09 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. oraz
zmiany limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami
„za” , „ przeciw” 0 i  1 głosie „ wstrzymującym się „  – podjęła uchwałę Nr
XXVI/209/09 , która stanowi załącznik nr 7 do protokołu .
Ad,9
Podjęcie uchwały nr XXVI/210/09 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 0 głosami
„za” , 15 głosami „ przeciw” i 0 głosami „ wstrzymującymi się „ nie podjęła w/w
uchwały .  
Ad.10
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk
omówił informację dotyczącą realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz
wywozu odpadów komunalnych z terenu gminy i przedstawił wniosek komisji w tej
sprawie i opinię , a mianowicie : 
Komisja Gospodarki mienia Komunalnego i BudŜetu wnioskuje  o przeprowadzenie
kontroli osób nie posiadających pojemników na wywóz  nieczystości przez komisję z
udziałem m.in. przedstawiciela policji , pracownika urzędu i sołtysa . W przypadku
stwierdzenia braku zawartej umowy na wywóz nieczystości naleŜy zastosować karę
grzywny . Komisja zaleca , aby takie kontrole były dokonywane  cyklicznie .
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła w/w informację ,
uwzględniając powyŜszy wniosek.
Radny Klim poinformował ,Ŝe obecnie MPGK jako firma świadcząca usługę wywozu
nieczystości   posiada pojemniki o róŜnych pojemnościach i i dlatego juŜ  nikt nie
powinien narzekać ,Ŝe nie ma moŜliwości wyboru odpowiedniego pojemnika  . Radny
równieŜ zaznaczył ,Ŝe wprowadzenie w regulaminie wywozu pojemników – nie rzadziej
niŜ 1 raz w miesiącu, spowodowało zdaniem radnego zaśmiecenie gminy .
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Zastępca Wójta odnosząc się do moŜliwości korzystania z małych pojemników przez
mieszkańców gminy, gdzie obecnie z informacji mieszkańców wynika, Ŝe są problemy z
ich zakupem    poinformował ,iŜ w tej sprawie  gmina zwróciła się na piśmie o
wyjaśnienie do firmy .
Radna ElŜbieta Kucaj – powiedziała ,Ŝe z informacji wynika iŜ w miejscowości Tychowo
nie jest podłączonych 36 gospodarstw , czy w tej sprawie były wysłane powiadomienia i
czy zostały przeprowadzone  kontrole .
Zastępca Wójta wyjaśnił ,Ŝe wszyscy  zostali wezwani  do przyłączenia się , a
postępowanie takie same jak w przypadku nieczystości- kara grzywny.
Radny Edward Lutyński – zapytał się przewodniczącego komisji gospodarki , kiedy
moŜna spodziewać się informacji na temat nieczystości ciekłych .
Przewodniczący Komisji Daniel Wilk odpowiedział ,Ŝe w terminie późniejszym . 
Radny Edward Lutyński- powiedział ,Ŝe dane dotyczące wywozu nieczystości ciekłych
zawarte są  w art. 9a.-ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i
porządku w gminach i tutaj radny przedstawił treść art 9a . z którego wynikały zapytania
radnego :
- czy jest w gminie prowadzony jest wykaz właścicieli nieruchomości  z którymi
zawarte zostały umowy na odbieranie  odpadów komunalnych , opróŜnianie zbiorników
bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych i równieŜ wykaz właścicieli  z którymi
w poprzednim  miesiącu umowy uległy rozwiązaniu ?
-  czy gmina posiada informację o masach poszczególnych rodzajów odbieranych
odpadów komunalnych , sposobów  zagospodarowania poszczególnych rodzajów
odebranych odpadów , masy odpadów komunalnych ulegających biodegradacji
składowanych na składowiskach odpadów i nieskładowanych na składowiskach
odpadów .
Przewodniczący rady  zgłosił propozycję przewodniczącemu komisji gospodarki , aby
przesunąć temat dróg  na następną sesję ,a na sesję kwietniową wprowadzić informację
dotyczącą gospodarki ściekowej .
Ad.11
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła
informację na temat działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2008 i
odczytała opinię komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację z działalności Ośrodka
Pomocy Społecznej za rok 2008 .
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Ad.12
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do
informacji o przyznanych dotacjach przez Urząd Gminy w roku 2008 , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna po szczegółowym zapoznaniu się z informacją na temat dotacji
przyznanych przez Gminę Stargard Szczeciński w 2008 r. przeanalizowaniu
dokumentów związanych z dotacjami bez zastrzeŜeń  przyjęła informację .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.13
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił informację z
wykorzystania środków finansowych przez rady sołeckie w 2008 roku ., a następnie
opinię w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Rewizyjna przyjęła informację z wykorzystania środków finansowych przez
Rady Sołeckie w roku 2008. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.14
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedstawił radzie informację nt. działalności w 
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okresie międzysesyjnym , a mianowicie : 

Zarządzeniem Nr 33/09 Wójta Gminy  Stargard Szczeciński z dnia 27 lutego 2009r.
dokonane zostały zmiany w budŜecie gminy na 2009 r. oraz zmiany w układzie
wykonawczym poprzez:
1. Zmniejszenie wydatków i zwiększenie wydatków w budŜecie gminy związanych z 
    realizacją zadań własnych, o kwotę 96.952 zł w tym:
  - w dziale 010- Rolnictwo i Łowiectwo o kwotę 3.530 zł
  - w dziale 600- Transport i Łączność o kwotę 81.200 zł
  - w dziale 700- Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 10 zł
  - w dziale 750- Administracja publiczna zmniejszono o kwotę 835 zł i zwiększono wydatki o 
    kwotę 3.965 zł
  - w dziale 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa- zwiększono wydatki  
    o kwotę 200 zł
  - w dziale 758- RóŜne rozliczenia- zmniejszono wydatki  o kwotę 10.777 zł
  - w dziale 853- Pozostałe zadania z zakresu polityki społecznej - zwiększono wydatki  o 
     kwotę 7.110 zł
  - w dziale 921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego- zwiększono wydatki  o kwotę 
     337 zł
  - w dziale 926- Kultura fizyczna i sport- zmniejszono i zwiększono wydatki  o kwotę 600 zł
 Zmiany wydatków budŜetowych powodują zmianę planu finansowego.

Ponadto w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:

I. WYKONANO:

1. Usunięto awarię instalacji sanitarnej w budynku Ośrodka Zdrowia w Pęzinie,
2. Naprawiono uszkodzone elementy wyposaŜenia świetlicy w śarowie (instalacja 
    oświetleniowa, poręcze dla niepełnosprawnych), 
3. Wykonano napowietrzne przyłącze energetyczne, wraz z montaŜem urządzenia 
    pomiarowego i szafki licznikowej, oraz instalację wewnętrznej w budynku remizy OSP 
    w Barzkowicach,
4. Odtworzono balustradę stalową na moście w Klępinie,
  - Zabezpieczenie (przez mieszkańców Klępina) wyrwanej bariery mostu zaporami U-206, 
    dostarczonymi przez MPGK Stargard,
  - Zabezpieczenie od strony Klępina zaporami U-206 i znakami zakazu ruchu na drodze  
     Klępino – Stargard z uwagi na jej podtopienie,
5. Zasypano Ŝwirem wykopy (dziury) wykonane przez nieznanych sprawców na nieczynnym 
    cmentarzu w Warchlinie,
6. Wykonano remont dróg o nawierzchni ŜuŜlowej, polegający na profilowaniu i zagęszczaniu 
    mechanicznym, w Sownie i Grzędzicach,
7. Wykonano remont cząstkowy dróg o nawierzchni asfaltowej w obrębach Witkowo, 
    Lubowo, Rogowo, Poczernin, Barzkowice,
8. Dostarczono ŜuŜel paleniskowy do bieŜącej konserwacji dróg ŜuŜlowych w m. Grabowo, w 
    ilości 30 ton, 

Ponadto:

9. Wydano zgodę oraz decyzje na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg  
    gminnych – 3 szt., a takŜe na umieszczenie urządzeń infrastruktury technicznej w pasach  
    drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych – 3 szt.,
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10. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych: 
      - przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 2 szt.,
      - odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 4 szt.,
      - zjazdów na tereny działek budowlanych – 3 szt.,
11. Wydano postanowienia opiniujące uzyskanie zezwoleń lub zmianę zezwoleń 
      na wykonywanie przewozów w krajowym transporcie drogowym przez PKS i prywatnych 
      przewoźników, 
12. Planowanie przestrzenne:

- 7 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
-  46  zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania

przestrzennego  oraz  w  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński,

- 11 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 

- 14 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,  
-  3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,   
- 8 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości

z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,

II. ZADANIA W TRAKCIE WYKONYWANIA:

1. Planowanie przestrzenne 
   - prowadzenie procedur zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

          przestrzennego gminy dla obszarów połoŜonych w obrębach geodezyjnych StrzyŜno i Kurcewo
          oraz Krąpiel pod lokalizację elektrowni wiatrowych, 

    - prowadzenie procedur opracowania miejscowych planów zagospodarowania 
   przestrzennego  oraz  zmian  planów aktualnie  obowiązujących  dla  terenów  elementarnych

połoŜonych  w miejscowościach:  Kiczarowo,  Klępino,  Święte,  Strachocin,  Koszewko,
Koszewo, Sowno, Witkowo Drugie, Skalin, Grzędzice, Lipnik, 

     - prowadzenie postępowania dotyczącego ustalenia lokalizacji inwestycji celu 
     publicznego dla inwestycji polegającej na budowie gazociągu średniego ciśnienia Święte –

Krąpiel – Trzebiatów – Pęzino,
            wystąpienie z wnioskami do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, za             
            pośrednictwem Wojewody Zachodniopomorskiego, w sprawie zniesienia urzędowych 
            nazw miejscowości i ustalenia nazw nowych:

*zniesienie nazwy Warchlinko, jako kolonia, i ustalenie nazwy Warchlino, jako wieś,
*zniesienie nazwy Siwkowo, jako kolonia, i ustalenie nazwy Warchlino, jako kolonia,
*zniesienie nazwy Witkowo Pierwsze, jako osada, i ustalenie nazwy Witkowo, jako 
   wieś,
*zniesienie nazwy Witkowo Drugie, jako wieś, i ustalenie nazwy Witkowo, jako wieś,

III. POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE: 

1. Prowadzenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia 
    publicznego na wykonanie robót budowlanych na terenie gminy Stargard Szczeciński,  
    w postępowaniu złoŜono dziewięć ofert, z których odrzucono siedem; spośród dwóch   
    pozostałych waŜnych ofert dokonano wyboru oferty najkorzystniejszej, złoŜonej przez   
    Zakład Usługowo - Handlowy Zofia Kurzymska z siedzibą w Krzemieniu; do czynności  
    wyboru oferty wniesiono w dniu 20 marca br., protest, w wyniku którego prowadzona jest   
    aktualnie procedura protestacyjna;
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2. Prowadzenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia 
    publicznego na wykonywanie w  2009  roku usług w zakresie zarządzania, utrzymania  
    i eksploatacji cmentarzy komunalnych na terenie gminy Stargard Szczeciński,
   w postępowaniu wpłynęła jedna oferta, złoŜona przez Zakład Usług Pogrzebowych  
   „HADES” w Stargardzie Szczecińskim, za świadczenie usług wykonawca zaoferował  
   wynagrodzenie miesięczne w wysokości 2 725,45 zł.  

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa :

I. WYKONANO

1. Wystawiono 11 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, połoŜonych 
    na terenie gminy w obrębach: Barzkowice, Grabowo, Klępino, Lubowo, Pęzino, Tychowo i   
    Witkowo oraz 2 zaświadczenia o nie posiadaniu gospodarstwa rolnego na terenie gminy.
2. Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 
    poświadczono 4 oświadczenia o powierzchni uŜytków rolnych, 4 oświadczenia o osobistym  
    prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 2 oświadczenia o posiadaniu praktycznych 
    kwalifikacji rolniczych.
3. Wydano decyzje zatwierdzającą podział:
    - działki nr 50, połoŜonej w obrębie Skalin,
    - działki nr 5, połoŜonej w obrębie Grabowo,
    - działki nr 22, połoŜonej w obrębie Kurcewo,
    - działki nr 6, połoŜonej w obrębie Małkocin,
    - działki nr 22/1, połoŜonej w obrębie Lipnik.
4. Decyzją GNR. 72247 –1/09 z dnia 04.03.2009 r. przekształcono prawo uŜytkowania 
    wieczystego nieruchomości oznaczonej numerem 367/10, połoŜonej w obrębie Grzędzice,  
    przysługujące Pani Mariannie Stachowiak w udziale 43/100 części, w prawo własności 
    nieruchomości. Opłatę za przekształcenie ustalono w wysokości 1 542,58 zł z 
    zastosowaniem 90 % bonifikaty.
5. Decyzją GNR. 72247 –2/09 z dnia 04.03.2009 r. przekształcono prawo uŜytkowania 
   wieczystego nieruchomości oznaczonej numerem 367/10, połoŜonej w obrębie Grzędzice, 
   przysługujące Pani Urszuli Malinowskiej w udziale 57/100 części, w prawo własności 
   nieruchomości. Opłatę za przekształcenie ustalono w wysokości 2 044,82 zł z    
   zastosowaniem 90 % bonifikaty.
6. Wydano16  zezwoleń na usunięcie drzew.
7. Od marca b.r. do urzędu wpływają wnioski o zwrot podatku akcyzowego zawartego w 
    cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.
    W referacie udzielana jest pomoc przy ich wypełnianiu, bieŜąca weryfikacja podanych  
    informacji, potwierdzanie załączników (faktur).

Wójt brał udział w spotkaniach, uroczystościach, takich jak:
27.02.2009 – OSP Pęzino
02.03.2009 – spotkanie sztabu kryzysowego w starostwie (powódź)
03.03.2009 -  spotkanie dyrektorów szkół
06.03.2009 – spotkanie w kuratorium oświaty w sprawie obniŜenia wieku szkolnego
07.03.2009 – turniej halowy piłki noŜnej
09.03.2009 – OSP Sowno
10.03.2009 – OSP śarowo
11.03.2009 – zebranie wiejskie w Małkocinie
12.03.2009 – zebranie wiejskie Witkowo Drugie i ZOSP Witkowo Pierwsze 
12.03.2009 – spotkanie sołtysów
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19.03.2009 – konkurs ortograficzny- SP Pęzino
19.03.2009 – walne zgromadzenie wspólników w FPK
20.03.2009 – egzamin kończący słuŜbę przygotowawczą p. Ciechalska
20.03.2009 – konkurs na wolne stanowisko w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji (nie 
                      przyjęła warunków płacowych)
22.03.2009 – uroczystość z okazji 50-lecia parafii pw. św. KrzyŜa w Kluczewie
24.03.2009 – zebranie wiejskie Klępino
26.03.2009 – przekazanie budynku byłej szkoły w Witkowie

Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili .

 Ad.15
Przewodniczący Rady Gminy poinformował  , Ŝe brał udział w odbytym Turnieju
Halowym Piłki NoŜnej , brał równieŜ udział w części posiedzenia komisji rewizyjnej i
uczestniczył w pracach związanych z przygotowaniem obrad sesji .
Ad.16
Brak interpelacji .
Ad.17
Brak wniosków  i zapytań. 
Ad.18 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe  radni po sesji  otrzymają sprawozdanie roczne z
wykonania budŜetu gminy za 2008 rok , a ponadto wpłynęło pismo Prezesa Sądu
Okręgowego w Szczecinie  w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających
ławników  dla Sądu Rejonowego w Stargardzie Szczecińskim do orzekania w sprawach
z zakresu prawa pracy i pismo Pana Pawła Janocha z miejscowości Grabowo w sprawie
lokalizacji elektrowni wiatrakowych w obrębie Grabowo , gdzie dyskusja odnośnie tej
sprawy odbędzie się na posiedzeniach komisji w miesiącu kwietniu .
Sołtys Zbigniew Śledziona z sołectwa Trzebiatów zgłosił temat dotyczący  bramy , która
grozi zawaleniu poniewaŜ powyrywano belki , w tej sprawie wójt udzielił wyjaśnienia
gdyŜ  wcześniej był poinformowany o tej sprawie przez  radnego Bogdana Grabskiego .
Radny Edward Lutyński zapytał się , czy na przyszłej sesji pojawi się projekt uchwały w
sprawie lokalizacji elektrowni wiatrakowych w obrębie Grabowo i Małkocin .
Wójt Gminy odpowiedział , Ŝe raczej tak .
Radny Kochaniec zapytał się co juŜ wiadomo  w sprawie kursu autobusu MZK w dni
powszednie  , jak równieŜ  w niedzielę i święta do Koszewa przez Skalin ,gdzie były
pisma mieszkańców w tej sprawie .
Wójt Gminy  - była propozycja odnośnie kursu w dni robocze , aby  dokonać zamiany
kursów  , a odnośnie niedzieli i świąt to będzie jeszcze dyskusja  .
Dodatkowo wójt poinformował ,Ŝe odbędzie się kontrola na terenie parku w
Barzkowicach w dniu 4 kwietnia br. z udziałem konserwatora wojewódzkiego oraz
sołtysa i radnego.
Radny Klim – poruszył temat dotyczący budynków gminnych na których jest połoŜony
eternit , czy gmina się tym zajmie , bo są garaŜe w Klępinie pokryte eternitem .
Wójt Gminy – odpowiedział , Ŝe będzie inwentaryzacja i gmina będzie usuwać.
Radny Kochaniec – zaproponował , aby został sporządzony harmonogram wymiany
punktów świetlnych  w poszczególnych miejscowościach , aby kaŜdy mieszkaniec
wiedział kiedy .
Przewodniczący rady w tej sprawie zaproponował ,aby wójt przedstawił taką informację .
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe naleŜałoby równieŜ zinwentaryzować  wodociągi z rur
azbestowych .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe prawdopodobnie wodociągi mają to zrobione.
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Przewodniczący rady przypomniał radnym , Ŝe do 30 kwietnia trzeba złoŜyć
oświadczenia majątkowe . 
Ad.19
Przewodniczący rady podał termin zwołania następnej sesji , terminy posiedzeń komisji
wraz z tematami wynikającymi z planu pracy rady , a mianowicie : 
-XXVII sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się 30 kwietnia 2009 roku o
godz. 1000 i jest to sesja absolutoryjna ,
-komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu odbędzie się w dniu 20 kwietnia
2009 r. o godz. 800 z tematem : 
1.Informacja dotycząca gospodarki ściekowej w gminie – opinia komisji na sesję ,
-komisja socjalno-porządkowa i oświaty odbędzie się dnia 21 kwietnia 2009 r. o
godz.1000 z tematami:
1.Ocena funkcjonowania bibliotek , świetlic wiejskich , placówek upowszechniania
kultury oraz kultury fizycznej – stanowisko komisji na sesję ,
2.Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat
profilaktyki realizowanej na terenie gminy – opinia komisji na sesję 
-komisja rewizyjna odbędzie się dnia 22 kwietnia 2009 r. o godz. 800 z tematami : 
1.Ocena realizacji budŜetu gminy za rok 2008 – opinia komisji ( komisja występuje z
wnioskiem do rady gminy w sprawie  udzielenia lub nieudzielenia wójtowi gminy
absolutorium ) 
2.Kontrola działalności Wójta Gminy Stargard Szczeciński za rok 2008 w kontekście
zapisów ustawy o gospodarowaniu nieruchomościami z 21 sierpnia 1997 roku ( Dz.U. Z
2004 r. nr 2603 ze zm.) a takŜe Uchwały Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 16
września 2005 roku w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami do
zasobu gminnego .
Do w/w tematu przewodniczący powiedział ,Ŝe zakres kontroli powinien być określony .
 Ad.20 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1215 zamknął obrady XXVI sesji Rady Gminy
Stargard Szczeciński .             
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